
Junta 23 març 2022
20,30

Yasseli Piedra, Laia Vidal, Raquel Rios, Anna Pagès, Bernat Tiana, Núria 
del Pozo, Irene Muñoz, Marc Castellví, Vanessa Fernández (pedagògica), 
Maribel Domínguez (pedagògica), Esther Carbonell (pedagògica), Sívia 
García (pedagògica). “Famílies conviaddes”: Elisabet Delgado, Sara 
Giménez.

Mares de 2n
2 mares de 2n han demanat per venir a la junta per comentar un cas de 
“bullying”/assetjament per part d’un infant que ja tenia antecedents 
d’assetjament. Les famílies han parlat amb l’escola en diverses ocasions però 
no s’han sentit ateses. Demanen un protocol clar davant de casos 
d’assetjament tant per part de l’escola com de les famílies. La mestra si que 
ho ha tractat a la classe però està sent insuficient. Una de les famílies fins i tot 
va acabar anant a inspecció per falta d’acció per part de l’escola. Igual que a 
les hores lectives el problema segueix a les hores de menjador on fins i tot 
s’arriba a greujar per a la quantitat de temps lliure que hi ha.
Cal demanar a l’escola vies més clares d’actuació (protocol) en casos 
d’assetjament, demanar formació als mestres i als infants. I fer-ho públic 
a totes les famílies.

Podem fer alguna cosa com a AFA per ajudar a l’escola? 

Cal demanar de forma contundent a l’escola solucions i recursos per a 
casos com aquests. 

La Maribel ens informa que l’escola està preparant un pla de stop bullying que 
inclou: formació per mestres, per alumnes i per les famílies. Això s’ha de 
presentar al Consell Escolar.

Es porposa crear un llistat amb punts que creiem que l’escola ha de millorar 
per reclamar-los via instagram per exemple. (Maribel). També es proposa 
posar una bústia tant per les famílies com per als nens per tal de poder 
expresar-se de forma anònima en casos d’assetjament, etc.

La pedagògica vol enfocar de nou la comissió i parlar-ho amb direcció a la 
propera reunió. La comissió vol tenir un paper molt més participatiu al centre.

Ens presenten el seu programa:

Escola de famílies. Xerrades, etc.
Convivència. Millorar-la al centre i crear la comissió de convivència. Està dins 



de la pedagògica. Demanen reactivar la comissió de delegats. Cal més 
informació del que passa a dins l’escola.

La comissió vol poder participar al Consell Escolar. Però el que realment 
volen és poder ser una comissió mixta per poder treballar millor amb els 
mestres. Es demana passar per consell que la comissió pedagògica mixta.

Acabem a les 23,30h.

La presidenta La secretària
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